

易锁宝蓝牙智能灵性锁产品说明书

产品介绍

本产品是一款通过手机蓝牙开锁的智能抽屉柜锁，每次开锁时，只需打开蓝牙即可快速解锁。每把锁只有一个主人，主人可通过 App 或 Web 后台对其他人进行授权管理。隐形暗锁，无需打孔，便捷安装，适用于各种类型的抽屉、柜子。

基本参数

产品名称：易锁宝智能抽屉柜锁

开锁方式：手机开锁

工作原理：蓝牙开锁 4.0

信号频段：2.402GHz-2.480GHz

开锁速度：1-3s

开锁距离： $\leq 10\text{m}$

产品颜色：白色

产品材质：高端 ABS+PC 混合材料

用户容量：无上限

供电方式：2 节 7 号电池

适用：各种柜子及抽屉

耐温： $-40-85^{\circ}\text{C}$

产品功能

手机开锁：

智能锁通过手机蓝牙传输数据进行开锁，动态加密，安全可靠。

钥匙授权：

可随时随地远程分享钥匙，设置授权时间，过期自动失效，亦可随时撤回授权，免去当面交接钥匙的麻烦。

开锁记录：

可随时在 Web 后台查看开锁记录，保证隐私安全。

便捷安装：

无需打孔，只需用自攻螺丝固定锁体和锁扣，简便易装。

自动上锁：

在手机 APP 设置中设置自动上锁，开锁后锁舌几秒后会伸出自动上锁。

安装方法：

1、上电测试：打开智能锁盖，装入 2 节 7 号电池，电池上电成功后，会听见“嘀”的一声，然后用手机 App 开锁（详见使用方法），测试一下锁体是否正常运行。

- 2、 安装锁体：将锁体用自攻螺丝安装在柜门上，也可以用 3M 双面胶贴在柜门上。
- 3、 安装锁扣：锁舌和锁扣必须保持在一个水平面上，将锁扣在柜内对好位置，上紧螺丝固定锁扣，完成安装。
- 4、 开锁测试：全部安装好后，切勿直接合上柜门或抽屉，应先确定装好电池后再使用手机开锁测试无问题，再关抽屉柜。

使用方法

1、 绑定设备

绑定方式一（微信小程序开锁）：打开微信，用微信扫一扫保修卡上的钥匙二维码，注册并登录，绑定成功。

绑定方式二（App 开锁）：下载易锁宝 App 注册并登录，按照 App 提示，扫描保修卡上的钥匙二维码，绑定成功。可在各大应用商店或苹果 App store 搜索“易锁宝”进行 App 的下载。一把锁只有一位主人，绑定成功后二维码将失效，仅当主人删除钥匙后，二维码才能再次扫描，绑定其他主人。

2、 开锁方式

绑定成功后，点击小程序/App 主页面开锁键，等待连接，听到滴滴两声，锁舌缩回，即可完成开锁。

3、 钥匙授权

在“钥匙”页面中选择绑定好的设备，在弹出的列表中选择授权。

账号授权：对方需要已注册账号，主人直接输入对方账号，并输入使用期限。确定后，对方在小程序/App 上将获得授权钥匙，授权到期后钥匙自动消失。主人也可在授权列表中随时删除授权。

临时授权：对方无需注册账号，主人直接在弹出的列表中选择临时授权，设置临时授权时间，生成临时授权并分享给对方，授权有效期内可多次开锁。（临时授权功能仅可在小程序中使用）

以上功能均在小程序、App 和 Web 后台进行操作，Web 后台可为用户提供更加便捷的管理操作，包括批量授权、备注信息、查看开锁记录等。您可以登录 <https://web.yeloc.com> 进入后台。

4、 自动上锁

在小程序/App 中进入设置菜单，可手动切换自动上锁功能，如开启，开锁后锁舌几秒后会自动伸出上锁，如关闭，开锁后锁舌缩回，再次点击开锁，锁舌弹出。

Yisuobao Smart Drawer&Cabinet Lock

Product Instruction

Description of Product

This product is a smart drawer lock opened by mobile phone Bluetooth, you can unlock the drawer through turning on the Bluetooth each time. Each lock is controlled by the owner, owner can authorize and manage others through App or backstage of Web. It is a dormant lock, no holes. Easy to install, applicable to various drawers and cabinets.

Product Features

Unlock by mobile phone:

To unlock the smart lock through bluetooth data transmission, with dynamic encryption, secure and reliable

Authorize by key:

With remote sharing the key anytime and anywhere, you can set authorization period, after which the key would be ineffective; or you can withdraw the authorization anytime, eliminating the process of delivering the key face to face.

Unlocking record:

You can check your unlocking record at backstage of web, protecting your privacy.

Convenient installment:

No need punching, you just need to use screwed nails to fix lock body and lock catch, easy to install.

Automatic locking:

Set automatic locking in the setting of mobile APP, automatic locking function would pop up seconds after locking.

Installing method

1. Electricity test: Open the rear cover of battery, load 2AAA batteries, after the power is on, you will hear the sound “Di”, and unlock it by mobile phone to see if the lock body is normal.
2. Install lock body: Fix lock body on the cabinet door with screwed nails, or use the 3M adhesive to stick it.
3. Install lock catch: Lock bolt and lock catch must remain at the same level, set the position of lock catch inside the cabinet, and fasten the screwed nail to fix the lock catch to complete installment.
4. Unlocking test: After all the installment, do not close the cabinet or drawer manually, Load 4AA batteries, if the test is no problem, then you can close the drawer.

Directions:

Bind up with the equipment

Download the APP of Yisuobao, register and log in through APP, scan the QR code of the key(on the back of lock body or on the warranty card) , and bind up with it. Also, you can find it from the APP in various APP stores or Apple APP Store. Only after the owner delete the key can QR code be scanned again, and the key can be bound up with others.

(please don't get the key QR code lost)

Please scan this QR code to download Yisuobao APP

Applicable to Android&iOS

Unlocking Method

After successful binding, click "Unlock" on homepage of APP to unlock it.

QR code of the key

(Please don't get the key QR code lost)

Authorize the key

Choose the binding equipment on the page "Key", select to authorize on the list.

Account authorization

The other needs the registered account, the owner directly input the account of the other, as well as using period. After confirmation, the other will have the authorized key on the APP, the key will be ineffective till the authorization period ends. The owner can dismantle the authorization from the list of authorizations.

The above functions can be operated on the APP and backstage of web, web backstage can provide user with more convenient management operation, including volume authorizations, remarks and notes, checking unlocking record, etc. You can go to backstage by logging in <https://web.yeeloc.com>

Automatic locking

Go to the menu of APP, and you can manually switch the automatic locking, if you switch it on, bolt will pop up automatic locking years after unlocking; if you switch it off, the bolt goes back, click unlock again, bolt pops up.

FCC Notices

The manufacturer is not responsible for any radio or TV interference caused by unauthorized modifications to this equipment. Such modifications could void the user's authority to operate the equipment.

This device complies with Part 15 of the FCC Rules.

- (1) This device may not cause harmful interference, and
- (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorienting or relocating the receiving antenna
- Increasing the distance between the equipment and receiver
- Connecting the equipment to an outlet on a circuit which is different from the one the receiver is connected to
- Consult a qualified expert for help